
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 29. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 106
Foreningen Køge Bugt Stenrev arbejder for at genetablere plantevækst og fiskeliv i Køge 
Bugt ved at genetablere stenrev, men foreningen efterlyser et mere fleksibelt samarbejde 
med Kystdirektoratet og Miljøstyrelsen. Vil ministeren i den forbindelse afklare, om det er 
rigtigt, at reetablering af stenrev i Køge Bugt kun må ske, hvor der tidligere har været 
stenrev på havbunden? Og kan ministeren i så fald oplyse de præcise områder på 
havbunden i Køge Bugt, hvor der tidligere har været stenrev, og hvis dette ikke er muligt, 
vil ministeren så være indstillet på at ændre reglerne, så der alligevel kan genetableres 
stenrev til gavn for havmiljøet i Køge Bugt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Zenia Stampe (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Zenia.Stampe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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